







# Calling for old pictures in celebration for the 40th Anniversary of the Department of History

### Dear Professors, Alumni and Students in various programmes,

The Department of History is celebrating its 40th Anniversary in 2018. To mark this occasion, we are planning to create a pictorial history book and an electronic photo album that will record your stories and crystalize your happy memories of the Department.

We are calling on all of you to share pictures from your personal collections that captured important moments in the department, such as academic activities, students' activities, gatherings. With your contributions, we can reconstruct our forty years of history.

### What kind of photos will be accepted?

- Any photos related to the History Department (and the Department of History and Geography before 1978)
- Individual photos or group photos that recorded some moments in the past, for example, gatherings, classroom teachings, department activities, students' reunion (on campus or off-campus)

### How to submit the photos?

- To facilitate the submission, only scanned copies (in JPEG or PDF files) are accepted
- Each photo should not exceed 1 MB, though you may also consider to upload to Google Drive and share the link
- Please provide captions of 50 words or less (Chinese and English are both acceptable) for each photo (when and where was this photo taken? Who was in the photos?)
- We invite you to indicate your name in Chinese and English so that we can give photo credit accordingly. If you do not wish to disclose your name, we will respect your decision.
- Please send the photos and captions to hist40@hkbu.edu.hk. To help us identify your submission, please start with the subject: [Photo Submission for HIST 40th Anniversary]

#### **Deadline**

■ You may send us the photos starting today. Photos received before June 2018 will be considered to be included in the pictorial book. Photos received after June 2018 will only appear on an online album.

Please do not hesitate to share more pictures with us! We look forward to seeing your contributions as we remember the last forty years of departmental history. Thank you for your contributions as we remember the last forty years of departmental history. Thank you.









# 歷史系四十周年徵集照片計劃

### 各位老師、校友及主修歷史的同學:

二零一八年為歷史系成立四十周年的大日子。喜事臨門,敝系將徵集照片,製作並出版一本歷史系圖片集(簡本),同時輯成電子相簿(詳本),以紀錄歷史系四十年來走過的道路,並建構我們的集體回憶。

我們誠邀您一同參與這項計劃,與我們分享您珍藏的昔日照片,內容包括歷史系學術活動、師生聚會及上課的難忘時刻等。

### 我們誠意收集:

■ 任何有關歷史系(包括1978年前的史地系)過去的相片,如聚會、上課、系內活動及學生活動等。獨照或團體照皆可。地點不限。

## 如何提交相片?

- 請提交相片的掃瞄檔 (JPEG或PDF檔)。
- 每張相片以不超過1 MB為限,如圖檔太大建議先上載到Google Drive再分享連結。
- 請為每張相片提交不多於50字的文字描述(中英不限),內容須列明拍照的時地人等基本資料。
- 歡迎提交照片者留下中英文名字,以作鳴謝。如不希望公開姓名,請註明之。
- 請將相片電郵至hist40@hkbu.edu.hk,並註明歷史系四十周年相片徵集活動,以便運作。

### 截止期限

- 由即日起,歡迎各方好友響應活動,與我們分享您的珍貴相片。2018年6月前收到的相 片將有機會被選入年底出版的圖片集,而6月後收到的相片則只會出現於四十周年網頁 電子相簿中。
- 歷史系將保留揀選相片及編輯文字內容的最終權利。

四十年來,歷史系全賴一眾師生、校友的參與和支持,才能繼往開來,擁有美好的發展。請踴躍提交相片,讓我們集腋成裘,製成照片集,一起留住四十年的難忘時刻,謝謝。